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Abstract (en)
To keep the consumption of cleaning agent in a dish-washing machine (1) low, particularly with a view to environmental protection, but nevertheless
to ensure that the highly concentrated cleaning agent (11) flows over the dishes (3) in great excess, the cleaning solution (11) running off the dishes
(3) is intercepted again in the washing zone (5) and re-applied to the dishes (3) in the circuit (19). <IMAGE>

Abstract (de)
Um den Reinigungsmittelverbrauch in einer Geschirrspülmaschine (1), insbesondere im Sinne des Umweltschutzes, gering zu halten und das
hochkonzentrierte Reinigungsmittel (11) trotzdem in großem Überschuß über das Geschirr (3) fließen zu lassen, wird vorgesehen, die vom Geschirr
(3) ablaufende Reinigerlösung (11) noch in der Waschzone (5) aufzufangen und im Kreislauf (19) wieder auf das Geschirr (3) aufzubringen.
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